

预制度假屋—CH4

产品名称	预制度假屋—CH4
公司名称	江门市共盈钢结构有限公司
价格	.00/个
规格参数	面积:15 (m ²) 新旧程度:全新
公司地址	中国 广东 江门市 广东省江门市龙湾路199号
联系电话	86-07503535771 13802608920

产品详情

面积 15 (m²) 新旧程度 全新

ch4乡村度假屋，1个标准的20gp尺寸，室内功能区是1房+1浴室+1开放式厨房+1阳台。该产品是一种轻钢结构集装箱式整体活动度假屋，通过汽车把整体活动度假屋运输到美丽的目的地简单组装而成，其材料全部是环保型材料，不产生建筑垃圾，材料的重复利用率可达到90%以上。该产品在厂内预制安装好，即买即住，只需外接水源、电源即可，免除你审批、二次装修之苦。

ch4 country holiday house is combined with 1*20-foot-container and the main structure is light steel structure,the inner function area is one bedroom,one bathroom,one open rim kitchen and one veranda.the total area is 15m².she is a container style movable holiday house. she centers on the needs of people and the basic decoration is according to 3-star hotel standards. she is designed to be environmentally clean, no waste of land resource.if you want something even more personal, design your own cabin.